

Special Arrangement of Clinic Service for Tropical Cyclone Warning / "Extreme Condition" and Rainstorm Warning

代號	地區	浸大中醫診所 / 中心		
香港				
CWB	銅鑼灣	靈實香港浸會大學中醫專科診所		
		電話:2632 5608 / 2632 5611		
ND	11-67	香港浸會大學北角中醫專科診所		
NP	北角	電話:3589 6988		
HKG	上環	香港浸會大學港島魏克強中醫專科診所		
пки	上塚	電話:2591 0666 / 2591 6079		
ACS	 黃竹坑	香港防癌會 – 香港浸會大學中醫藥中心		
ACS	英口が	電話:3921 3890 / 3921 3899		
九龍				
CHY	九龍塘	香港浸會大學陳漢賢伉儷中醫專科診所暨臨床規範研究中心		
СПТ	/ U 別長 刈舌	電話:3411 2968/ 3 <mark>411 2988</mark>		
CMPC	太子	香港浸會大學-賽馬會中醫疾病預防與健康管理中心		
CIVIFC	Χ()	電話:3793 3428		
LSC	太子	香港浸會大學中醫藥學院 - 雷生春堂		
LSC	X()	電話:3411 0628 / 3411 0638		
KF	尖沙咀	香港浸會大學中醫專科診療中心		
KI	大沙咀	電話:3411 3528 / 3411 3538		
TST	尖沙咀	香港浸會大學尖沙咀中醫藥診所		
.51)(/) "II	電話: 2721 1984 / 2721 1292		
新界				
TP	大埔	香港浸會大學中醫藥診所 (賽馬會流金匯)		
		電話: 3763 1000		

(Please contact our customer Service staff for document in English Version)



Special Arrangement of Clinic Service for Tropical Cyclone Warning / "Extreme Condition" and Rainstorm Warning

若天文台發出八號或以上熱帶氣旋警告/「極端情況」/暴雨警告信號,上述浸大中醫診所將作出以下安排:

- 1. 在診所開放時間內發出「黃色」/「紅色」暴雨警告訊號,各診所將會如常運作。
- 2. 八號或以上熱帶氣旋警告信號/「極端情況」/黑色暴雨警告信號:

八加以以上然市来加昌口口	八號或以上熱帶氣旋警告信號	黑色暴雨警告信號
在診所開放時間前發出, 並於診所開放時間內繼續 生效	診所服務暫停	診所服務暫停
在診所開放時間內發出	即時停止所有診所服務。 診所服務只會提供予當時正在進行診治或正在等候配藥的病人。	診所服務將如常運作
考慮或將於未來數小時內發出	診所在預計懸掛信號時間開始休 診。 (例子1: 天文台於上午9時宣佈考 慮於中午12時懸掛八號熱帶氣旋 警告信號,診所將於中午12時開 始休診。) (例子2: 天文台於上午9時宣佈考 慮於中午12時至下午2時期間懸 掛八號熱帶氣旋警告信號,診所 將於中午12時開始休診。)	不適用
	在預計懸掛信號時間前 1 小時, 診所只提供內科門診及配藥服務 予已到達診所病人;其他服務如 預約、診症、治療服務、代煎藥 服務及重配藥等服務將會暫停。 (例子:天文台於下午 1 時宣佈,將 於下午 4 時懸掛八號颱風,診所 只會提供內科門診及配藥服務予	
	下午 3 時前已到達診所病人;下午 3 時後的預約、診症、治療服務、代煎藥服務及重配藥等服務將會暫停。)	

(Please contact our customer Service staff for document in English Version)



Special Arrangement of Clinic Service for Tropical Cyclone Warning / "Extreme Condition" and Rainstorm Warning

- 3. 在正常情況下,各診所將於八號熱帶氣旋警告信號/「極端情況」/ 黑色暴雨警告信號取 消後 3 小時恢復應診。
 - (例子:若八號熱帶氣旋警告信號於上午 9 時取消,在正常情況下,診所將於中午 12 時恢復應診。)
- 4. 若八號熱帶氣旋警告信號/「極端情況」/ 黑色暴雨警告信號於以下時間後取消,相應的 門診時段將會被取消。

星期一至六

診所 (代號)	星期	恢復應診安排	上午時段休診	全日休診
CHY / TST / KF/ CMPC / NP CWB / HKG	星期一至六	在正常情況下,將於 八號熱帶氣旋警告信	上午 11 時後取消 警告信號	下午3時後取消警告信號
TP	星期一全五	號/「極端情況」/ 黑 色暴雨警告信號取消		中午 12 時後取消 警告信號
ACS / LSC	星期一至六	後3小時恢復應診	上午 10 時後取消 警告信號	下午2時後取消 警告信號
LSC	星期日	不適用	上午 7 時後取消 警告信號	不適用

例子:若八號熱帶氣旋警告信號於中午 12 時取消,九龍塘診所將於下午 3 時恢復應診。若八號熱帶氣旋警告信號於下午 2 時取消,九龍塘診所將於下午 5 時恢復應診。若八號熱帶氣旋警告信號於下午 3 時 30 分取消,九龍塘診所將全日休診。

5. 配藥及代煎藥服務

配藥及代煎藥服務或有可能會有所延誤,請病人聯絡診所查詢配藥及代煎藥情況。

6. 導賞服務 (只雷生春診所適用)

在以下天氣情況,將會取消所有參觀:

- 八號或以上熱帶氣旋警告信號/「極端情況」/黑色暴雨警告信號已經生效;或
- 星期一至五上午 11 時或以後或星期六上午 7 時或以後才取消八號熱帶氣旋警告信號。 號/「極端情況」/ 黑色暴雨警告信號。
- 如導賞活動正在進行,導賞員會視乎當時天氣情況決定是否取消 / 縮短參觀。
- 7. 八號熱帶氣旋警告信號/「極端情況」/ 黑色暴雨警告信號生效時及除下後 3 小時及之前的預約診期將全部自動取消·恕不另行通知。
- 8. 已預約之病人如受以上天氣影響而未能就診,請於診所恢復服務後致電診所/中心或經網上預約系統重新預約診症時間。



Special Arrangement of Clinic Service for Tropical Cyclone Warning / "Extreme Condition" and Rainstorm Warning

Code	Districts	BUCM Clinics / Centres		
Hong Kong Island				
CWB	Causeway Bay	Haven of Hope – HKBU Chinese Medicine Specialty Clinic Tel: 2632 5608 / 2632 5611		
NP	North Point	HKBU Chinese Medicine Specialty Clinic (North Point) Tel: 3589 6988		
HKG	Sheung Wan	HKBU HK Island Wei Ke Qiang Chinese Medicine Specialty Clinic Tel: 2591 0666 / 2591 6079		
ACS	Wong Chuk Hang	The Hong Kong Anti-Cancer Society – Hong Kong Baptist University Chinese Medicine Centre Tel: 3921 3890 / 3921 3899		
Kowloon				
СНҮ	Kowloon Tong	HKBU Mr. & Mrs. Chan Hon Yin Chinese Medicine Specialty Clinic and Good Clinical Practice Tel: 3411 2968/3411 2988		
СМРС	Prince Edward	HKBU – Jockey Club Chinese Medicine Disease Prevention and Health Management Centre Tel: 3793 3428		
LSC	Prince Edward	HKBU School of Chinese Medicine – Lui Seng Chun Tel: 3411 0628 / 3411 0638		
KF	HKRII Chinese Medicine Specialty Centre			
TST	Tsim Sha Tsui	a Tsui HKBU Tsimshatsui Chinese Medicine Clinic Tel: 2721 1984 / 2721 1292		
New Territ	ories			
TP	Tai Po	HKBU Chinese Medicine Clinic (Jockey Club Cadenza Hub) Tel: 3763 1000		



Special Arrangement of Clinic Service for Tropical Cyclone Warning / "Extreme Condition" and Rainstorm Warning

In the event of the issuance of Tropical Cyclone Signal No.8 or above /"Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning, the above BUCM Clinics will adopt the following special arrangement:

1. When AMBER or RED Rainstorm Warning is issued during opening hours of clinics, clinics will be operated as usual.

2. Tropical Cyclone Warning No.8 or above/"Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning Signal:

	Tropical Cyclone Warning No.8	Black Rainstorm
	or above	Warning Signal
In force before opening and valid during opening hours	Clinic service will be suspended.	Clinic service will be suspended.
Issued during opening hours	 Clinic service will be suspended immediately. Clinic service will only be provided to patients who are receiving medical consultation and treatment or waiting for dispensing medicine. 	Clinic will be operated as usual.
Considered or will be issued in the next few hours	 Clinic service will be suspended from the expected time of issuing warning. (Example 1, the Observatory announces at 9am that Tropical Cyclone Warning No.8 will be issued at 12noon, clinic service will be suspended at 12noon.) (Example 2, the Observatory announces at 9am that Tropical Cyclone Warning No.8 may be issued from 12noon to 2pm, clinic service will be suspended at 12noon.) Only general medical consultation and dispensing service will be provided to patients who have arrived clinics 1 hour before expected time of issuing warning. Other services, such as booking, medical consultation, treatment services, decocting service and re-dispensing service, etc. will be suspended. (Example: the Observatory announces at 1pm that Tropical Cyclone Warning No.8 will be issued at 4pm, only general medical consultation and dispensing services will be provided to nationts who have arrived. 	Not applicable
	be provided to patients who have arrived before 3pm; Other services, such as booking, medical consultation, treatment services, decocting service and redispensing service, etc. will be suspended after 3pm.)	



Special Arrangement of Clinic Service for Tropical Cyclone Warning / "Extreme Condition" and Rainstorm Warning

- 3. Under normal circumstances, clinic services will be resumed within 3 hours after Tropical Cyclone Warning No.8 /"Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning Signal is removed. (For Example, if Tropical Cyclone Warning No.8 is removed at 9am, clinic service will be resumed at 12noon under normal circumstances.)
- 4. If Tropical Cyclone Warning No.8 /"Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning Signal is issued before opening hour and removed after the following times, the corresponding clinic service sessions will be suspended.

Monday to Saturday

ivionday to Saturday				
Clinics (Code)	Week	Resuming Outpatient Service Arrangement	Clinic service in the morning section will be suspended	Clinic service will be suspended for the whole day
CHY / TST / KF/ CMPC / NP / CWB / HKG	Monday to Saturday	Under normal circumstances, clinic services will be resumed within 3 hours after Tropical Cyclone Warning No.8 /"Extreme Condition"/Black Rainstorm Warning Signal is removed	Warning signal will be removed after 11am	Warning signal will be removed after 3pm
TP	Monday to Friday		Warning signal will be removed after 10am	Warning signal will be removed after 12noon
ACS / LSC	Monday to Saturday		Warning signal will be removed after 10am	Warning signal will be removed after 2pm
LSC	Sunday	Not Applicable	Warning signal will be removed after 7am	Not Applicable

Example: If Tropical Cyclone Warning No.8 will be removed at 12pm, CHY Clinic service will be resumed at 3pm.

If Tropical Cyclone Warning No.8 will be removed at 2pm, CHY Clinic service will be resumed at 5pm.

If Tropical Cyclone Warning No.8 will be removed at 3:30pm, CHY Clinic service will be suspended for the whole day.

5. Dispensing and Decocting Service

Dispensing and decoction service may be delayed in time. Please contact your Clinic to inquire dispensing and decocting arrangement.

6. Guided Tour (Applicable to Lui Seng Chun Clinic Only)

Visits will be cancelled under the following weather conditions:

- Tropical Cyclone Warning No.8 or above/"Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning Signal is issued.
- Tropical Cyclone Warning No.8/"Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning Signal is removed at or after 11am from Mondays to Fridays OR at or after 7am on Saturdays.
- If the guided tour activity is in progress, the tour guide will decide whether to cancel/shorten the tour, subject to the weather condition at that moment.
- 7. When Tropical Cyclone Warning No.8/ "Extreme Condition"/ Black Rainstorm Warning Signal is in force, and three hours after the above warning signal is removed, all clinic appointments will be cancelled automatically without further notice.
- 8. Patients who have scheduled clinic appointments but their attendance cannot be made due to the above situation, please contact clinic/centre after service is resumed or via online appointment booking system if you need to make a new clinic appointment.

 (3/3)